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Protokół Nr 4/2021 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 27 kwietnia 2021 roku 
 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1200. 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta Białogard. 

Radni: W. Czurko i A. Wegner uczestniczyli w posiedzeniu online. 

 

Tematyka Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXXIII Sesję Rady Miejskiej 

Białogardu. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Mariusz Smoliński. Przywitał 

zaproszonych gości oraz członków komisji. Wszyscy członkowie komisji porządek komisji 

wraz z materiałami otrzymali elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś uwagi do  

porządku posiedzenia, jeżeli nie ma to przystępujemy do jego realizacji. Powiedział, że jest do 

przyjęcia protokół nr 3/2021 z posiedzenia komisji. Wszyscy członkowie komisji otrzymali 

powyższy protokół elektronicznie i na piśmie. Wobec braku uwag poddał pod 

głosowanie w/w protokół z posiedzenia komisji.  

Przegłosowano:  

za – 3 (jednogłośnie). W wyniku głosowania protokół został przyjęty i skierowany                        

do publikacji w BIP. 

 

Ad 2 

Przewodniczący komisji – powiedział, że przystępujemy do rozpatrzenia i zaopiniowania 

projektów uchwał na XXXIII Sesję Rady Miejskiej Białogardu: 

a) w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków miasta 

Białogard – druk A, 

Przedstawił: Prezes RWiK Sp. z o.o. – R. Słowik 

Uzasadnienie: 

W dniu 15 marca br. RWiK Sp. z o. o. w Białogardzie przedłożyła Burmistrzowi Białogardu 

projekt nowego regulaminu dostarczania wody  i odprowadzania ścieków miasta Białogard. 

W opracowanym projekcie przedłożonego regulaminu dostarczania wody i odprowadzania  

ścieków na terenie miasta Białogardu, zawarto wymagane ustawą prawa i obowiązki 

przedsiębiorstwa wodociągowo–kanalizacyjnego, które świadczy usługi w zakresie 

zbiorowego zaopatrywania w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie.  

Głosy w dyskusji: 

Radny Sz. Jonko – powiedział, że z uzasadnienia projektu w/w uchwały wynika, że jeżeli 

przyjmiemy ten projekt regulaminu w miesiącu maju lub w kolejno postępujących po sobie 

miesiącach to nie stanowiłoby to żadnej przeszkody. 

Prezes RWiK – odpowiedział, że generalnie nie stanowiłoby to przeszkody.  
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Przegłosowano:  

za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk B, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak   

Uzasadnienie: 

W projekcie są zmiany dotyczące zwiększenia wydatków na budowę żłobka miejskiego przy i 

na potrzeby Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Białogardzie.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie.  

Głosy w dyskusji: 

Radny W.  Czurko – zapytał, czy ta kwota dla żłobka miejskiego będzie pokryta z kredytu 

bankowego. 

Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że tak. Będzie to milion zł z kredytu bankowego. 

Radny Sz. Jonko – zapytał,  jaka była pierwotna kwota z pierwszego przetargu. 

Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że pierwszy przetarg został unieważniony, gdyż nie 

spełniał wszystkich warunków. Najniższa ofertą było 4.100.000,00 zł. Łączna wartość 

zadania wyniesie 5.237.492,00 zł. 

Przegłosowano:  

za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-

2031 – druk  C. 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak   

Uzasadnienie: 

W załączniku nr 1 zwiększone zostają planowane kwoty długu w poszczególnych latach. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie  

W wyniku braku dyskusji w/w projektu uchwały Przewodniczący Komisji poddał go pod 

głosowanie 

Przegłosowano:  

za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 

Ad 3 

W sprawach różnych poruszono następujące sprawy: 

Radny Sz. Jonko – powiedział, że jest bardzo zainteresowany funkcjonowaniem i zdolnością 

finansową nowej jednostki, tj. Centrum Usług Wspólnych. Zapytał, co się w tej mierze 

polepszyło a co pogorszyło. Ponadto poprosił aby na jutrzejszej Sesji przedstawiono Radnym 

nową Panią Dyrektor tego centrum. 

Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że została uproszczona procedura finansowo-ksiegowa 

szkół, przedszkoli i żłobka. Został ułatwiony przepływ informacji. 

Zastępca Burmistrza – powiedziała, że nie ma żadnych przeszkód żeby zaprosić Panią 

Dyrektor na kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Nie musi być przedstawiana na Sesji.  

Radny Sz. Jonko – złożył wniosek aby po zatwierdzeniu przez Rady Nadzorcze spółek 

udostępnić sprawozdania z działalności finansowej tych spółek oraz jednostek 

organizacyjnych z terenu Miasta Białogard za rok 2020. 

Przewodniczący Komisji – powiedział, że jest to wniosek komisji, który zostanie skierowany 

do Pani Burmistrz w celu jego realizacji.  
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Ad 4 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 1255. 

 

 

Protokółowała: 

D. Holczewska – Szydłowska                                      Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                        /-/ Mariusz Smoliński 


